
 
 

 

MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

Zápis č. 1 

ze zasedání Kulturní komise RM dne 2. února 2016 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Kulturní komise je usnášení schopná 6 hlasy.  

 

Program jednání 

1. Zahájení 

2. Stanovení postupu při hodnocení žádostí o dotace v rámci Programu pro poskytování dotací 

v oblasti kultury v roce 2016 

3. 700. výročí narození Karla IV. - nabídka zapojení do projektu Karlovská místa 

4. Různé 

 

  Pan předseda navrhl předřazení bodu č. 3 na pořadu jednání před bod č. 2. 

 

Kulturní komise schvaluje upravený program jednání. 

 

HLASOVÁNO:              6 pro            0 proti               0 zdržel se 
      

Usnesení: Kulturní komise schvaluje upravený program 1. jednání KK v roce 2016. 

 

1. Zahájení 

Předseda komise Jaroslav Pém přivítal přítomné členy komise a zahájil jednání. Dále přivítal 

vedoucího odboru kultury, sportu a sociálních služeb Ing. Martina Kohla. 

 

Schválení zápisu z minulého jednání 

Kulturní komise schvaluje zápis z 14. jednání KK, která se konala 15. 12. 2015.  

 

HLASOVÁNO:              6 pro            0 proti               0 zdržel se 
      

Usnesení: Kulturní komise schvaluje zápis ze 14. jednání KK, konané 15. 12. 2015. 

 

2. 700. výročí narození Karla IV. - nabídka zapojení do projektu Karlovská místa  

Dne 22. 12. 2015 přišla na paní primátorce nabídka na zapojení do projektu Karlovská místa 

k 700. výročí narození Karla IV. Tato nabídka byla postoupena k posouzení komisi, která byla 

požádána o vyjádření. 

 

Kulturní komise výše uvedenou nabídku na finanční podporu výše uvedeného projektu 

projednala a nedoporučuje finanční zapojení do projektu. V rámci 700. výročí narození Karla 

IV. již spolupracuje společnost CZECHTOURISM s Ústeckým krajem, kde byly vytipována 

významná „Karlovská místa“ v našem kraji. Bylo konstatováno, že město Ústí nad Labem není 



 

natolik historicky významně spjato s osobností Karla IV., aby bylo nutné pořádat další akce 

v Ústí nad Labem a přerozdělovat tak omezené prostředky z Fondu primátorky. 

 

Návrh na usnesení:  

Statutární město Ústí nad Labem se zapojí do projektu Karlovská místa. 

 

HLASOVÁNO:              0 pro            6 proti               0 zdržel se 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Příchod JUDr. Ilony Tajchnerové 14:35. 

 

3. Stanovení postupu při hodnocení žádostí o dotace v rámci Programu pro poskytování 

dotací v oblasti kultury v roce 2016 

Členům komise byly před jednáním rozeslány tabulky s přehledem žádostí o poskytnutí dotace 

v oblasti kultury dle jednotlivých kategorií, včetně koeficientu na přepočítávání požadovaných 

částek v rámci dosaženého bodového hodnocení.   

 

V rámci tabulky byly členům předloženy žádosti nesplňující kritéria pro kategorii druhou - 

dotace na realizaci kulturních akcí a projektů a kategorii první - dotace na podporu celoroční 

kulturní činnosti. Ústecký dětský sbor, o.s. (Umělecké turné Ústeckého dětského sboru- 

Florencie, Itálie) a Sdružení Romano jasnica (12. Různobarevný festival), oba subjekty si 

podaly žádost na realizaci kulturních akcí a projektů. Tyto subjekty však nesplnily podmínku 

dotačního programu v kategorii druhé - dotace na realizaci kulturních akcí a projektů tím, že se 

akce nekoná na území města Ústí nad Labem. Obě akce jsou významné a reprezentují město 

Ústí nad Labem. Kulturní komise se na svém zasedání rozhodla obě žádosti přesunout do 

kategorie třetí - dotace na reprezentaci města na akcích krajského, republikového nebo 

mezinárodního charakteru, ve které všechny žádostí podmínky splňují a žádosti tak mohou být 

hodnoceny dle hodnotících kritérií.  

 

Spolek Kruh fest podal žádost v termínu, ale ne na předepsaném formuláři. Tajemnice komise 

zajistí, aby žadatel žádost do dalšího jednání komise přepracoval na příslušný formulář 

kategorie druhé - dotace na realizaci kulturních akcí a projektů. Spolek žádal na akci Kulturní 

festival Kruh. 

 

Dále na příštím zasedání budou projednávány žádosti pana Vladimíra Kubáta do kategorie 

druhé - dotace na realizaci kulturních akcí a projektů a kategorie třetí - dotace na reprezentaci 

města na akcích krajského, republikového nebo mezinárodního charakteru. Pan Vladimír Kubát 

žádá o dotaci na 47. ročník o Ústecký pohár ve společenském tanci a 26. ročník mezinárodní 

soutěže Grand prix. Pan Kubát je veden u Kulturního střediska jako dlužník, nicméně má 

s Kulturním střediskem uzavřený splátkový kalendář. Ve stejném režimu je i žadatel DS Mladá 

scéna v rámci žádosti o dotaci v kategorii první - dotace na podporu celoroční kulturní činnosti, 

kde si žádá o podporu činnosti DS Mladé scény. Tajemnice komise prověří stav věci ohledně 

splácení dluhu a též možnosti případného poskytnutí dotace v rámci sjednaného splátkového 

kalendáře. 

 

Do dotačního programu kategorie první - dotace na podporu celoroční kulturní činnosti přišla 

žádost od paní Kláry Sasové na činnosti Multižánrový a multikulturní prostor na Střekovském 

nábřeží vykazující kulturní činnost. Žádost byla doručena dne 31. 12. 2015 ve 22:01 

prostřednictvím e-mailové schránky na podatelnu Magistrátu města Ústí nad Labem a následně 

doručena na podatelnu v písemné podobě s podpisem dne 6. 1. 2016. Žádost nebyla doručena 

dle podmínek Programu pro poskytování dotací v oblasti kultury v roce 2016 z rozpočtu 



 

Statutárního města Ústí nad Labem čl. III odst. 10 a dále nebyl dodržen termín pro podávání 

žádostí dle čl. III odst. 7. 

Tajemnice komise zajistí přepracování a rozeslání hodnotící tabulky, dle požadavku komise 

nejpozději do 5. 2. 2016.  

 

Hodnocení žádostí bude probíhat jednotlivými členy na základě předaných podkladů na DVD, 

které obsahuje veškeré žádosti podané v rámci dotačního programu pro poskytování dotací 

v oblasti kultury. 

 

Tabulku s ohodnocenými žádostmi členové zašlou tajemnici nejpozději do 24. 2. 2016. 

 

4. Různé 

Dotace z Kanceláře primátorky: 

Zasedání komise se v průběhu jednání zúčastnila paní primátorka Ing. Věra Nechybová. 

V rámci jednání byla řešena problematika projednávání žádostí z Kanceláře primátorky, které 

jsou předávány k posouzení komisi. Po diskusi bylo komisí konstatováno, že i nadále bude 

k předkládaným žádostem dávat svá stanoviska, ať doporučující či nedoporučující, jakožto 

poradního orgánu rady města. Rozhodnutí o poskytnutí či neposkytnutí dotace v rámci žádosti je 

však plně v kompetenci Rady města i přes případné nedoporučující stanovisko komise. 

 

Koncepce kultury: 

Dne 20. 1. 2016 se uskutečnilo jednání u pana náměstka MUDr. Jiřího Madara kvůli delegování 

členů v rámci skupiny, která má za úkol připravit analýzu a podklady pro vznik kulturní 

koncepce. Jednání se za komisi zúčastnil pan předseda Jaroslav Pém a pan Jan Janeček. Ostatní 

členové byli seznámeni s výstupy z tohoto jednání. Tak jak je v současné době delegována 

pracovní skupina, ve které jsou i zástupci za UJEP, bude ponechána ve složení, ve kterém je  

a další členové nebudou prozatím ze strany komise delegováni. Komise by měla navrhnout 

určité priority, které by v rámci koncepce následně měly být řešeny. 

 

Další jednání Kulturní komise Rady města Ústí nad Labem, 

se uskuteční 25. 2. 2015 od 14:00. 

 

 

 

 

Zapsala:  Bc. Klára Bayerová  _______________________ 

 

 Ověřil: Bc. Barbora Hyšková     _______________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

  ________________________      __________________________ 

      JUDr. Ilona Tajchnerová                   Jaroslav Pém 

     místopředsedkyně komise                            předseda komise 

 


